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Abstract (en)
The semi-finished and finished products of an aluminum, copper, nickel and iron alloy with or without oxydic dispersoids are obtained by
thermoforming, wherein the forming is carried out isothermally or quasi-isothermally in a single step, at a temperature which is just lower than
the temperature of the solidus of the alloy of the work piece, at a relatively low deformation rate and under low specific deformation forces. The
workpiece and the tool are maintained at least during the last, longer face of the forming at the maximum allowable temperature nearest to the
solidus line. Preferably, a previous homogenisation of the material at said maximum allowable temperature followed by a cooling to the surrounding
temperature before the forming. Very good filling power of the mold.

Abstract (de)
Halbzeug und Fertigteile aus Aluminium-, Kupfer-, Nickel- und Eisenlegierungen mit und ohne oxydischen Dispersoiden werden durch
Warmumformung hergestellt, indem der Verformungsvorgang isotherm oder quasiisotherm in einem einzigen Arbeitsgang dicht unterhalb
der Solidustemperatur der Legierung des Werkstücks bei verhältnismässig tiefer Verformungsgeschwindigkeit und niedrigen spezifischen
Formänderungskräften durchgeführt wird, wobei Werkstück und Werkzeug zumindest während der letzten, länger dauernden Phase der
Formgebung auf möglichst genau der gleichen, höchstzulässigen Temperatur nahe der Soliduslinie gehalten werden. Vorteilhafterweise vorgängige
Homogenisierungsglühung des Werkstoffes bei dieser höchstzulässigen Temperatur und Abkühlung auf Raumtemperatur vor dem Umformprozess.
Sehr gutes Formfüllungsvermögen.
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